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 گروه خبــر// نماینده مردم هرمزگان گفت: دولت در ســفر به هرمزگان به محرومیت های شــدید 
بخش درمان و کمبودهای زیرســاخت های ورزشی ورود جدی کند و هرمزگان را در این دو شاخصه از 

محرومیت رهایی بخشد. 
   احمد مرادی در مورد انتظارات از سفر رئیس جمهور و هیأت دولت به هرمزگان اظهار کرد: اولین انتظار ما این 
است که مصوباتی که در سفر انجام می شود را اجرایی کنند و تجربه نشان داده که گاها مصوبات پس از سفر انجام 

نشده و باری از مطالبات بر زمین می ماند و ما از دولت آقای رییسی این انتظار داریم که اگر مصوبه ای انجام شد، 
حتما آن را اجرایی کنند. وی با بیان این که کمبود تخت های بیمارســتانی در هرمزگان و کمبود زیرساخت های 
بهداشــت و درمان  همچنان مایه گرفتاری مردم است، عنوان داشت: در این سفر اگر مصوبات به سمت و سوی 
رساندن این بخش به استانداردهای کشوری باشد، می تواند بزرگ ترین نعمت برای مردم ما به حساب بیاید.نماینده 

مردم هرمزگان در خانه ملت ادامه داد : اشتغال مسأله مهم دیگر مردم هرمزگان است.

ضرورت تخصیص اعتبارات لازم  برای ساماندهی 
رودخانه ها و اصلاح نقاط سیل خیز 

فرماندار بندرعباس  :

 قبل از بارندگی های پیش رو 
باید نقاط مشکل دار 

اصلاح شود
2

رئیس شورای شهر بندرعباس :
 اعتبار لازم برای رفع مشکلات محلات 
در بودجه سال آینده گنجانده می شود

گروه خبر// یک عضو شورای اسلامی شهر بندرعباس 
با اظهارنگرانی از افزایش منازل آسیب دیده در محلات 
شهر بندرعباس در بارندگی اخیر ؛ خواستار مشارکت و 
حمایت دستگاه های متولی جهت بازسازی این املاک 

فرسوده آسیب دیده شد .
   بــه گزارش خبرنــگار دریــا؛ یعقوب دبیــری نژاد در 
 جلســه شــورای شــهر بندرعباس با اشــاره به بازدید 

» احمد مرادی « نماینده مردم در مجلس و شهردار بندرعباس 
از منازل آســیب دیده در محله آیت ا... غفاری بندرعباس 
اظهار داشــت؛ گرچه شهرداری بندرعباس برخلاف وظیفه 
 ذاتــی اش ، برای کمک به برخی از ســاکنان محلات که 
خانه های شان آسیب دیدند، آستین همت را بالازده است  ؛ 
اما نیاز است از طریق ستاد بحران استانداری ،  بنیاد مسکن، 
کمیته امداد و... برای بازســازی و تعمیر خانه های آسیب 
 دیده ساکنان و بخصوص محرومان در محلات، حمایت های

  لازم صــورت پذیــرد . دبیری نژاد بــا قدردانی به توجه 
دســتگاه های متولی به تخریب خانه های روستاییان در 
بارندگــی و زمین لرزه ها؛ تصریح  کــرد : اما گویا منازل 
فرســوده در محلات حاشیه نشــین بندرعباس که آسیب 
پذیرتر هســتند ، فراموش  شده اند وبایستی در این شرایط 
اقتصادی که برخی از شهروندان حتی برای نان شبشان هم 
محتاجند ، مورد حمایت های لازم جهت بازسازی منازل 
شان تا قبل از آوارشدن برسرشان و مدفون شدن در زیر این 

آوار صورت بگیرد .

  وی همچنین با اشــاره به خســارت های وارد شــده به 
 شهروندان بدلیل عدم رعایت اســتانداردها در ترمیم نوار 
حفاری های سطح شهر بندرعباس ، بر رعایت استانداردها 
در ترمیم نوار حفاری ها تاکید کرد .  وی همچنین با اشاره 
 به افزایش خسارات به تاسیسات شهری و کانال های آبی با 
ریشــه های درختان کنوکارپــوس؛ اظهار داشــت : در 
شــورای پنجم مصوب شــده بود که از کاشــت درخت 
کنوکارپــوس جلوگیــری شــده و درختــان موجود نیز 
بــا درختــان بومــی ومناســب جایگزین شــود که از 
 شــهردار می خواهیم این مصوبه را بطــور کامل اجرایی 
نموده تا از خسارت به تاسیسات شهری و... جلوگیری شود. 
این عضو شورای اسلامی شــهر بندرعباس با قدردانی از 
اقدامات شهرداری، سپاه و بسیج و.... در بارندگی بی سابقه 
اخیر در بندرعباس برای کاهش خســارات به شهروندان 
 کــه کمترین حادثه را داشــتیم ؛ خواســتار رفع نواقص و 
ضعف ها جهت افزایش خدمت رســانی در بارندگی های 

روزهای آینده و حوادث آتی شد .

 یعقوب دبیری نژاد ،  عضو شورای شهر بندرعباس تاکید کرد

لزوم حمایت مسئولان برای بازسازی املاک فرسوده

صفحه 3 را بخوانید

 گروه خبر// مدیرکل امور مالیاتی هرمزگان گفت: امکان 
مشاهده اوراق تشخیص و قطعی املاک اجاری در بخش 

ابلاغ الکترونیک فراهم شده است.
   به گزارش خبرنگار دریا، شــاکررضامریدی اظهار داشــت: 
باتوجه به سیاســت های سازمان مبنی بر گسترش دامنه طرح 
ابلاغ الکترونیک به منابع مالیاتــی مختلف، ابلاغ الکترونیکی 
اوراق تشــخیص و قطعی املاک اجاری در دســتور کار این 
سازمان قرار گرفت و از تاریخ 1400/10/01، اوراق مالیاتی 

تشخیص و قطعی منبع مالیات بر درآمد املاک اجاری به دامنه 
این طرح افزوده شده است.مریدی با بیان اینکه مودیان مالیاتی 
پس از دریافت پیامک مربوطه می توانند با فعال ســازی ابلاغ 
 الکترونیــک از این خدمت بهره مند شــوند، افزود: به منظور

 بهره گیری هرچه بیشتر از ظرفیت ابلاغ الکترونیک در این منبع، 
علاوه بر اوراقی که از تاریخ عنوان شده صادر می گردند، اوراقی 
که پیش از تاریخ مذکور نیز صادر گردیده اند، در کارتابل ابلاغ 

الکترونیک مؤدیان قرار خواهد گرفت.

مدیرکل امور مالیاتی هرمزگان خبر داد

   امکان مشاهده اوراق تشخیص و قطعی املاک اجاری در بخش ابلاغ الکترونیک

شهرداری با تمام ظرفیت در راستای 
حل مشکلات محلات تلاش می کند
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ن 
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ادامه از تیتر یک //
  هرمزگان ظرفیت و زمینه اشــتغال فراوانی دارد و ما 
از دولــت انتظار داریم که در این ســفر بر الزام جذب 
70 درصدی نیروهای بومی در صنایع موجود و صنایع 
جدید تأکید قانونی شــود تا فرزندان هرمزگان بتوانند 
در زمینه اشــتغال در صنایع پیرامون خودشــان نقش 
 بهتــری ایفا کنند و این به نفع خودِ دولت نیز هســت .
مرادی اضافه کــرد : در حــوزه ورزش نیز در حوزه 
زیرســاخت ها با کمبودهایــی در بندرعباس و دیگر 

شهرها و جزایر مواجه است . 
  یک ظرفیت هایی در گذشــته در این زمینه ایجاد شده 
اما کامل و کافی نبوده اســت و اگر اعتبار مطلوبی در 
ایــن حوزه به هرمزگان اختصاص پیــدا کند تا بتوانیم 
ورزشــگاه 20 هزصار نفری را بهسازی و کامل کرده 

و ســالن سام و زال در قشــم و یا سالن 6 هزار نفری 
در بندرعبــاس را تکمیل کنیم ، هرمــزگان در زمینه 
ورزش رشــد بیشــتری خواهد کرد. همچنین برخی 
از شــهرهای ما در زمینه امکانات ورزشــی با کمبود 
جــدی مواجهند و ایجاد ســالن و زیرســاخت های 
 جدید ورزشی در شــهرها و روستاهای حاجی آباد و 
بندرخمیر نیز بسیار اهمیت دارد .نایب رئیس کمیسیون 
انرژی مجلس یکی از مطالبات جدی مردم و نمایندگان 
استان را ضمن تأکید بر تعیین تکلیف پل خلیج فارس، 
ســاماندهی بنادر پل و لافت در مسیر تردد از سرزمین 
اصلی به جزیره قشم عنوان کرد و بیان داشت : خواسته 
دیگر مردم اســتان که با توجه به دیگر استان ها هنوز 
محقق نشده، استفاده از خودروهای پلاک منطقه آزاد در 
سطح استان هرمزگان است که می تواند مردم هرمزگان 

را خوشحال کرده و حتی در کاهش هزینه های زندگی 
آنان و افزایش رفاه در جامعه نیز موثر باشد .به گزارش 
فارس، آیت الله رییســی روز 5 شــنبه 23 دی ماه به 
هرمزگان ســفر می کند. در این سفر بیش از 10 تن از 

وزرا نیز رییس جمهور را همراهی می کنند .

نماینده مردم هرمزگان در مجلس : 

دولت در سفر به هرمزگان بخش درمان و ورزش را از محرومیت نجات دهد 

نماینده مردم هرمزگان در مجلس : 

دولت در سفر به هرمزگان بخش درمان 
و ورزش را از محرومیت نجات دهد 

 در زیرساخت ورزشی با کمبودهایی در هرمزگان مواجهیم

 یعقوب دبیری نژاد ،  عضو شورای شهر بندرعباس تاکید کرد

صفحه 1 را بخوانیدلزوم حمایت مسئولان برای بازسازی املاک فرسوده

آگهی مزایده  املاک
ادامه در همین صفحه



 نشست هماهنگی پنجمین دوره المپیاد
 ورزش های آبی ساحلی بندرعباس برگزار شد

  گروه خبــر// پنجمین المپیاد ورزش های آبی ســاحلی 
شهر بندرعباس از سوی ســازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی 
شــهرداری بندرعباس بــا همــکاری اداره ورزش و جوانان 
 شهرســتان بندرعباس در ســواحل شــهر بندرعباس برگزار 
می شــود.به گزارش خبرنگار دریا،نشســت هماهنگی المپیاد 
ورزش های آبی-ساحلی با حضور رئیسی رئیس اداره ورزش 
و جوانان شهرستان بندرعباس، محمدامین شاهی معاون سازمان 
فرهنگی ورزشی شــهرداری بندرعباس، سارانی و محمودی 
کارشناسان ســازمان فرهنگی ورزشی شهرداری بندرعباس و 
روســای هیات های ورزشی شهرستان بندرعباس برگزار شد. 
محمدامین شاهی معاون ســازمان فرهنگی ورزشی شهرداری 
بندرعباس گفــت : تمام قد از برگزاری ایــن المپیاد حمایت 
و تلاش می کنیم، در مســیر کاهش آســیب  هــای اجتماعی 
 بــا ورزش گام برداریم.شــاهی ادامه داد : بــرای هر یک از 
رشته های ورزشی کمیته تخصصی تشکیل می دهیم تا نکات 
روسای هیات ها را خصوص برگزاری مسابقات پذیرا باشیم و 
همچنین در بحث رســانه و پوشش خبری این المپیاد نیز قصد 
داریم کمیته تخصصی ایجاد کنیم.رئیسی رئیس اداره ورزش و 
جوانان شهرستان بندرعباس در ابتدای این جلسه ضمن تشکر 
از همکاری های حامد رضوانی مدیرعامل ســابق ســازمان 
فرهنگی ورزشی شهرداری بندرعباس با اداره ورزش و جوانان 
و تبریک به آقای جهانداری مدیرعامل جدید سازمان، عنوان 
کرد: در راستای بهره وری از سواحل منحصر به فرد بندرعباس، 
ترویج فرهنگ ورزش و گسترش ورزش های آبی-ساحلی در 
نظر داریم این المپیاد را با 16 رشته ساحلی ، 6 رشته آبی و 10 
رشته به صورت همایش برگزار نماییم.وی افزود: این مسابقات 
از اواخــر بهمن ماه مصادف با دهه مبارک فجر آغاز و تا اوایل 
فروردین ماه سال آینده مصادف با میلاد حضرت مهدی )عج( 
ادامه دارد.گفتنی است، در پایان این نشست، روسای هیات های 
ورزشی شهرســتان بندرعباس نیز نکات و پیشنهادات خود را 

برای برگزاری بهتر المپیاد آبی- ساحلی ارائه دادند.

تولید برق نیروگاه بندرعباس 6/8 درصد 
افزایش یافت 

  گــروه خبر// سرپرســت معاونت بهره بــرداری  نیروگاه 
بندرعبــاس از افزایش 6/8درصدی تولید برق در این نیروگاه 
نسبت به زمان مشابه سال گذشته خبر داد. به گزارش خبرنگار 
دریا، مهدی مرادی عنوان کرد: انرژی تولیدی نیروگاه بندرعباس 
در ده ماهه اول امســال از مرز 4میلیارد و 802میلیون و 519 
هزار کیلووات ساعت گذشــت که نسبت به مدت مشابه سال 
گذشــته 6/8 درصد افزایش تولید داشته است.وی با اشاره به 
مشــارکت این نیروگاه در جذب بار راکتیو سلفی جنوب شرق 
کشور و تصحیح ولتاژ منطقه، افزود: از این میزان انرژی تولیدی 
حدود 4میلیارد و 650میلیون و 440 کیلووات ســاعت سهم 
واحدهای بخار و حدود 152 میلیون کیلووات سهم واحدهای 
گازی نیــروگاه بوده است.سرپرســت معاونت بهــره برداری 
 نیروگاه بندرعباس در پایان افزود: نیروگاه بندرعباس با چهار 
واحــد بخاری و دو واحد گازی بــا ظرفیت یک هزار و 320 
مگاوات به عنوان بزرگترین نیروگاه جنوب شــرق کشور نقش 
بسزایی در پایداری شــبکه برق سراسری و تامین برق استان 

دارد.

خبر

خبری
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سرمقاله

  برخی از اختلافات بین دستگاهی و... وجود دارد که دود آن به چشم مردم 
می رود و انتظار است در سفر امروز رئیس جمهور به استان ختم به خیر شوند. 
یکی از این اختلافات، دعوای شهرداری و آب منطقه ای در مورد خورهاست 
که هر ساله در ایام بارندگی و لزوم لایروبی خورها مطرح می شود که هرکدام 
توپ این مسئولیت را در زمین دیگری پرتاب می کند. متاسفانه این موضوع 
همچنان لاینحل مانده است و نیاز است در سفر امروز رئیس جمهور به استان 
این موضوع تعیین تکلیف شــود. موضوع دیگر تعیین تکلیف اراضی محله 
سنگ کن بندرعباس در بلوار خلیج فارس وضلع غربی فرودگاه بندرعباس 
است که سالها باعث شده است ساکنان این محله از بسیاری از خدمات محروم 
باشــند وبه آنها گفته می شود این محله جزو محدوده شهر نیست و قرار بود 
در دولت سابق، این موضوع از طریق وزارت راه و شهرسازی تعیین تکلیف 
شده و مشکل برطرف شــود که مشخص نیست چرا این موضوع همچنان 
لاینحل مانده است و ســاکنان این محله قدیمی با مشکلاتی مواجه شوند. 
همچنین عدم رفع مشکلات ساکنان محلات ساحلی به بهانه قرار گرفتن در 
 حریم 60 متری دریا باعث شــده اســت که به املاک آنها سند داده نشود و 
خانه های فرسوده شان را نمی توانند بازسازی کنند و امکان ریزش این املاک 
فرســوده در بارندگی و زلزله وجود دارد. البته منازل ساکنان در فاصله ای 
بیشتر از 60 متر از دریا هم که واقع شده اند که بدون سند هستند ونیاز است 
به این خواســته اهالی رسیدگی شود. موضوع دیگر عدم صدور سند املاک 
در محلات مختلف شهر است که در مناطق حاشیه نشین و بافت فرسوده و 
سکونتگاه های غیررسمی، عدم صدور اسناد املاک باعث شده است ساکنان 
نتوانند از تسهیلات نوسازی استفاده کنند و در بارندگی ها و زلزله ها، سقف 
ودیوار بسیاری از این املاک آسیب ببینند و به گفته یکی از اعضای شورای 
شهربندرعباس در جلسه روز سه شنبه، شکاف های زیادی را در بسیاری از 
این منازل می توان دید که خطر آفرین است وبایستی دستگاه های مختلف هم 
تا قبل از ریزش این املاک فرسوده، اقدامات لازم را داشته باشند. درصورتیکه 
اســناد مالکیت این املاک صادر شده و ساکنان تشویق و ترغیب شوند تا با 
استفاده از تسهیلات نوسازی اقدام به بازسازی املاک فرسوده شان کنند، بطور 
حتم از بروز حوادث و خسارات جبران ناپذیر و مدفون شدن ساکنان در زیر 
آوار این املاک جلوگیری خواهد شد. همچنین اراضی بسیاری از روستاییان 
در مناطق مختلف استان که روستاییان می گویند اراضی ابا و اجدادی شان 
اســت، اما به عنوان اراضی ملی تبدیل شده اند و مردم از این وضعیت بسیار 
گلایه مندند و برای بازپس گیری آن بایستی متحمل وقت و هزینه و... شوند. 
همچنین مردم استان از عدم صدور مجوز صید به آنها به بهانه آسیب زدن به 
ذخایر آبزیان و فعالیت کشتی های موسوم به چینی در این سال ها )گویا این 
کشتی ها به ذخایر آسیب نمی زنند( گلایه مندند و خواستار صدور اجازه صید 
به آنها بر طبق شغل آبا واجدادی شان هستند . یکی دیگر از انتظارات مردم که 
هنوز و از دولت قبل تاکنون در وزارت بهداشت به آن پاسخ مناسبی داده نشده 
است، راه اندازی دانشکده های علوم پزشکی در شرق و غرب استان است و 
همچنین کمبودهای تخت بیمارستانی، پزشک و پرستار و امکانات و تجهیزات 
درمانی و... است که باعث شده است بیماران برای درمان به استان های دیگر 
مراجعه کنند که امید می رود که سفر هیئت دولت به استان، مصوباتی برای رفع 
این مشکلات را هم به همراه داشته باشد. همچنین نیاز است زمین برای اجرای 

   علی زارعیطرح ملی نهضت مسکن در بندرعباس اختصاص یابد.

دعواهایی که در سفر رئیس جمهور بایدختم به خیر شوند 

گروه خبر// فرماندار بندرعباس با اعلام اینکه 
های  بارندگی  هواشناسی  اعلام سازمان  طبق 

خوبــی در پیش خواهیم داشــت گفت: باید 
تا پیش از شــروع این بارندگیهای همه نقاط 
مشــکل دار در بارندگی های گذشته اصلاح 

شود.
   بــه گزارش خبرنگار دریــا، عزیزالله کناری در 
جلسه ستاد مدیریت بحران شهرستان ضمن تقدیر 
از مسئولین دستگاههای مرتبط در پی تلاش برای 
مدیریت بحران در بارندگی های گذشــته افزود: 
 با توجه به تجربیات گذشــته و شناســایی نقاط 
مشکل دار، نباید در بارندگی های پیش رو شهروندان 
دچار آسیب شوند.وی با تاکید بر بازسازی راههای 

 روســتایی و تامیــن مایحتاج مورد نیــاز قبل از 
بارندگی ها خاطرنشان کرد: بخشداران و دهیاران 
نسبت به شناســایی نیازهای بخش ها و روستاها 
اقــدام و در جهت تأمین ایــن نیازها با هماهنگی 
دستگاههای مرتبط اقدام نمایند.فرماندار بندرعباس 
تامین ســوخت، مواد غذایی و آرد را از مهم ترین 
نیازهای روستاها برشمرد و گفت: باید با پیش بینی 
به موقع و تامین همه نیازها از بروز هرگونه بحران 
در بخش ها و روســتاها جلوگیــری کرد.کناری 
ضمن تقدیــر از مجموعه شــهرداری بندرعباس 
در طی بارندگی های گذشــته و اقــدام و تلاش 

 به موقــع در جهت مدیریت بحران، یادآور شــد: 
 قطعــا در صــورت کوچکتریــن ســهل انگاری 
خسارت های جبران ناپذیری به مردم وارد می شد 
که با مدیریت و همکاری خوب همه دستگاههای 
مرتبط میزان خســارت ها به میزان قابل توجهی 
 کاهش یافت.وی ضمن تاکید بر فاصله گرفتن از بستر 
رودخانــه ها، نقاط حادثه خیــز و آمادگی کامل 
روســتاییان بــرای بــارش های جدیــد، تعامل 
 و همــکاری آنان با مســئولین و دســتگاههای 
امداد رسان را نیاز اصلی و مهم در مدیریت کردن 

بارندگی های پیش رو برشمرد.

فرماندار بندرعباس :

قبل از بارندگی های پیش رو باید نقاط مشکل دار اصلاح شود

در صورت اضطرار برای روشن کردن آتش 
اطراف محل را از خار و خاشاک و علف های خشک پاک کنیم 

روابط عمومی اداره کل
منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان

هم استانی های عزیز ، کشاورزان و مرتعداران گرامی برای جلوگیری از آتش سوزی جنگل ها و مراتع یادمان باشد :

آگهی مزایده )نوبت اول(   
شعبه سوم اجرای احکام حقوقی دادگســتري بندرعباس به موجب پرونده اجرائي 9909987610500268 بایگاني 
0000941 که طي آن محکوم عليه علي جوري فرزند یوسف محکوم به پرداخت مبلغ 1/741/726/486 ریال تا تاریخ 
1400/07/06 در حق محکوم له بهناز سعيدي تم ميری فرزند حسن ، گردیده است که راستاي اجراي حکم صادره 
اموال غيرمنقول محکوم عليه شامل دو دانگ یك دستگاه آپارتمان مسکوني آدرس ملك: بندرعباس ، بلوار امام حسين 
، محله کوي شفا ، کوچه اندیشه 11 ، ساختمان مرجان )توسعه مسکن کویر( کد پستي ) 13908-79199 ( محدوده 
شهري مشخصات ثبتي : عرصه اعيان آپارتمان به شماره نهصد و شصت و سه فرعي از پنج هزار و چهارصد و هفتاد و 

دو اصلي ، قطعه چهار تفکيکي بلوك یك مفروز و مجزي شده از هفتصدو چهار فرعي از اصلي مذکور بخش بخش یك حوزه ثبت ملك ناحيه یك 
بندرعباس استان هرمزگان به مساحت 75/103 )صدو سه متر و هفتاد و پنج دسيمتر مربع( واقع در سمت شمال شرقي طبقه دوم بانضمام پارکينگ 
قطعه دو تفکيکي بلوك یك به مساحت 45/9 ) نه متر و چهل و پنج دسيمتر مربع ( واقع در همکف بانضمام انباري قطعه قطعه شش تفکيك بلوك 
2 به مساحت 44/3 ) سه متر و چهل و چهار دسيمتر مربع ( واقع در همکف با قدر السهم از عرصه و سایر مشاعات و مشترکات طبق قانون تملك 
آپارتمانها و آیين نامه اجرایي آن. )با حدود اربعه مندرج در تصویر برابر با اصل سند ارائه شده ( لازم به ذکر است تصویر برابر اصل ارائه شده مربوط به 
سه دانگ از ششدانگ مالکيت بوده است و گزارش حاضر برمبناي ششدانگ عرصه اعيان ارائه ميگردد و اثبات مالکيت در صلاحيت هيات کارشناسي 
نميباشد . و صرفا گزارش حاضر تعيين قيمت ميباشد . مشخصات اعياني و متعلقات : مورد بازدید یك دستگاه آپارتمان مسکونی در ساختمان بلوك 
یك مرجان )پنج طبقه داراي چهار طبقه مسکوني بر روي همکف( ساختمان دارای اسکلت بتوني و سقف تيرچه بلوك با قدمت ساخت حدودا 2 
سال ميباشد واحد مذکور به مساحت 75/103 )صدو سه متر و هفتاد و پنج دسيمتر مربع ( واقع در طبقه دوم سمت شمال شرقي )واحد 206 ( ، 
بلوك یك داراي یك دستگاه آسانسور ميباشد. نماي ساختمان سنگ ميباشد.کف راهرو و مشاعات راه پله سنگ اجرا شده است و نرده ها از جنس 
فلزي آهني ميباشد. . فضاي داخلي واحد ،کف اتاق و سالن پارکت لمينت اجرا گردیده است ودیوارها دیواري وسقف گچکاري و سقف کاذب کناف 
انجام شده است ودرب اتاق چوبي وپنجره ها از جنس upvc ميباشد و آشپزخانه با کابينت ممبران شرکتي اجرا شده است. واحد دارای سرویس 
بهداشتي ميباشد و سيستم سرمایشی کولر اسپليت ميباشد. واحد مذکور دارای درب ضد سرقت و و آیفون تصویري و اشتراك آب و برق ميباشد ودر 
زمان بازدید بهره برداري به صورت مسکوني ميباشد. واحد مذکور دارای پارکينگ اختصاصي قطعه دو تفکيکي بلوك یك به مساحت 45/9 ) نه متر 
و چهل و پنج دسيمتر مربع ( ميباشد وکف پارکينگ موزایيك و فضاي مشاعات پارکينگ موزایيك اجرا گردیده است و دیوارها سنگ و سراميك 
اجرا گردیده است. نماي کلي ساختمان سنگ ميباشد و ساختمان دارای دوربين حفاظتي ميباشد. تصویر برابر اصل سند تك برگ تفکيکي ملك ارائه 
گردید ولی با توجه به تناقض در اسناد ارائه شده تعيين مالکيت و سهم هریك از طرفين باتوجه به مدارك ارائه شده به دادگاه تعيين مي گردد لذا با 
هماهنگي دادورز شعبه ، در گزارش به ميزان مالکيت هيچ یك از طرفين اشاره نشده و صرفا ارزش گذاري ملك انجام شده است. پروانه ساختماني 
و پایانکار از سوي هيچ یك از طرفين ارائه نگردید. نظریه کارشناسي و ارزیابي : با توجه به مراتب فوق الذکر و موارد مندرج در شرح گزارش و 
موقعيت عرصه و دسترسي به خيابان اصلي و کاربري و مدارك ارائه شده ، ارزش کل ملك شامل ششدانگ عرصه و اعياني آپارتمان و متعلقات و 
انشعابات مربوطه و پارکينگ و انباري به مبلغ کل - / 12.200.000.000 )دوازده ميليارد و دویست ميليون ریال( تعيين ميگردد . - مبلغ ارزیابي ذکر 
شده صرفا ارزش ملك ميباشد و شامل مبالغ رهن و توقيفي و یا بدهي احتمالي به اشخاص حقيقي ویا حقوقي و عوارض و ماليات نميباشد. - با توجه 
به شرح گزارش ، ارزیابي و تعيين قيمت براي مالکيت کامل ششدانگ عرصه و اعيان و متعلقات و انشعابات واحد آپارتماني مذکور انجام شده است 
و سهم هر یك از طرفين دعوي به نسبت مالکيت ميباشد .1- فروش نقدي است و حداکثر مهلت پرداخت بهاء یك ماه مي باشد.  2- کليه هزینه 
هاي مربوط به معامله از هر قبيل و از هر جهت به عهده خریدار است. 3- پيشنهاد دهندگان باید قبل از انجام مزایده در تاریخ روز مزایده و صرفا یك 
ساعت قبل از شروع مزایده با هماهنگي اجراي احکام مبلغ 10%مبلغ ارزیابي شده را بصورت سپرده نقدي بحساب شماره 2171295409008 نزد 
بانك ملي شعبه دادگستري تودیع و قبض سپرده را به این اجرا تحویل نمایند . 4- اجرای احکام در رد یا قبول پيشنهاد مختار است . 5- مزایده در 
ساعت 13 مورخ 1400/11/06 ساعت 13 ظهر در محل دفتر اجراي احکام شعبه سوم دادگاه حقوقي بندرعباس بصورت حضوري بعمل می آید و 
برنده کسي است که بالاترین قيمت را پيشنهاد نماید . 6- در صورتيکه برنده تا یك ماه از جلسه مزایده و با انقضای مهلت از پرداخت بها مورد مزایده 
خود داري نماید مسئول کسر احتمالي قيمت و خساراتی که از تجدید مزایده حاصل شود خواهد بود که بدواً از سپرده او استيفا ميشود و سپرده تا 
تعيين کسر قيمت و خسارات وارده مسترد نخواهد شد متقاضيان شرکت در مزایده برای کسب اطلاع بيشتر ميتوانند به اجرای احکام حقوقي شعبه 

سوم دادگستري بندر عباس مراجعه نمایند .
حامد کریمی -  دادورز شعبه سوم اجرای احکام حقوقی دادگستری بندرعباس

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

 گروه خبر// رئیس مرکز جهاد کشــاورزی 
نارنگی در  سیاهو از آغاز برداشت محصول 

منطقه سیاهوی بندرعباس خبر داد.
    بــه گــزارش خبرنــگار دریــا، محمــود 
شــیخ زاده در حاشــیه بازدید از باغات نارنگی 
در سیاهو بیان داشت: سطح زیر کشت محصول 
نارنگی در ســیاهو ســه هزار هکتار است.وی 
با بیان اینکه ســیاهو عمده تریــن منطقه تولید 
 ایــن محصــول در بندرعباس اســت ، افزود: 
پیش بینی می شود که در سال جاری 25 هزار تن  
 از این محصول از باغهای نارنگی برداشت شود.
شــیخ زاده با اشــاره به بارندگی اخیر وســیل 

وسایرعوامل خســارت زا مانند سرما زدگی به 
عنوان عوامل محدود کننــده تولید این محصول 
به شــمار می روند، تصریح کرد: فصل برداشت 
این محصــول در بندرعباس از دی ماه آغاز و تا 

اسفندماه ادامه دارد. 
  وی با اشــاره اینکه نارنگی محلی سیاهو عمده 
محصول تجاری منطقه را تشکیل می دهد که در 
نوع خود بهترین رقم نارنگی کشــور محسوب 
شــده و از مرغوبیــت، کیفیت و بازار پســندی 
 بسیاری برخوردار اســت، خاطرنشان کرد: رقم 
عمده نارنگی منطقه، رقم محلی سیاهو است و طی 
سال های اخیر ارقام جدید کینو و تانجلو نیز کشت 

شده است.شیخ زاده افزود: نارنگی سیاهو که در 
دهستانی به همین نام از توابع بندرعباس برداشت 
می شود به عنوان رقم عمده تجاری مرکبات استان 

هرمزگان به شمار می رود و از مرغوبیت، کیفیت 
و بازار خوبی در سطح ایران و کشورهای حوزه 

خلیج فارس برخوردار است.

برداشت نارنگی سیاهو بندرعباس آغاز شد 

آگهي اجاره دو قطعه زمین در پارک ساحلی کندال 
جهت احداث کافی شاپ یا رستوران   )نوبت اول (

به اســتناد مجوز شماره 247 مورخ 1400/09/09  شوراي اسلامي شهر بندرخمير و در اجراي ماده 13 آئين نامه مالي شهرداريها، 
شهرداري بندرخمير در نظر دارد دو قطعه زمين واقع در بندرخمير پارک ساحلی كندال را از طريق مزايده عمومي كتبي با شرايط زير 

به اجاره برساند :
متقاضيان مي توانند از تاريخ 1400/10/23 تا تاريخ 1400/11/03  نسبت به دريافت اسناد شركت در مزايده و تا تاريخ 1400/11/14 
نسبت به  تکميل و تحويل اسناد به شهرداري به آدرس استان هرمزگان- بندرخمير- شهرداري بندرخمير يا صندوق پستي شماره 

79315/156 اقدام نمايند .
1- ميزان سپرده شركت در مزايده مبلغ 50.000.000 ريال )پنجاه ميليون ريال( مي باشد كه  ضمانتنامه معتبر بانکي و يا واريز نقدي 

به حساب شماره 72191145857821 نزد بانك مهرشعبه بندرخمير به نام شهرداري بندرخمير مي باشد .  
2- به فرمهاي فاقد سپرده و يا مبهم و يا تحويل داده شده بعد از موعد مقرر ترتيب اثر نخواهد شد .

3- برندگان اول ، دوم و سوم مزايده هرگاه پس از اعلام شهرداري ظرف مدت 7 روز نسبت به واريز مبلغ پيشنهادي اقدام ننمايند 
سپرده آنها به ترتيب به نفع شهرداري ضبط خواهد شد .

5-هزينه آگهي و كارشناسي به مبلغ20.000.000ريال) بيست  ميليون ريال(  به عهده برنده مزايده و مستاجر مي باشد .
6- پيشنهادهاي واصله در تاريخ 1400/11/16  ساعت 15  در محل شهرداري مفتوح مي گردد .

7-شهرداري در رد يا قبول پيشنهاد مختار است .
8- شركت كنندگان مجاز به پيشنهاد قيمت و اجاره براي يك قطعه يا هر دو قطعه مي باشند .

9- ضمانت نامه معتبر بانکي يا فيش واريزي در پاكت الف ، طرح پيشنهادي مورد نظر در پاكت ب و قيمت پيشهادی در پاكت ج و هر 
سه پاكت در پاكت د مهمور و پاكت امضا شده و در بسته با درج مشخصات متقاضي و شماره قطعه زمين در پشت پاكت تحويل گردد .

10- افراد متقاضي جهت دريافت اسناد مزايده با در دست داشتن فيش واريزي به مبلغ 2.000.000 ريال )دو ميليون ريال( بابت قطعه 
مورد تقاضاي اجاره به حساب سيبا به شماره 3100001194009 بنام شهرداري بندرخمير به امور اداري شهرداري مراجعه نمايند .

11- متقاضيان مي توانند در صورت نياز به كســب اطلاعات بيشتر و ثبت نام به سايت شهرداری به آدرس khamir.ir با شماره 
تلفنهاي 33227602 با امور مالي شهرداري تماس حاصل نمايند .

گروه خبر// رئیس کل دادگســتری 
هرمــزگان از صدور دســتور ویژه 
قضایی برای تشکیل قرارگاه عملیاتی 
مقابله با قاچاق سوخت در شهرستان 

میناب و بخش هشتبندی خبر داد. 
   به گزارش خبرنــگار دریا، رئیس کل 
دادگستری استان هرمزگان اظهار داشت: 
با توجه به گزارشات واصله و مشاهدات 
عینی پس از حادثــه دلخراش تصادف 
اخیــر در محور مواصلاتــی منوجان به 
هشتبندی در حوزه استان کرمان، دستور 
ویژه قضایی به منظور تشــکیل قرارگاه 
عملیاتــی مقابله با قاچاق ســوخت در 
شهرســتان میناب و بخــش توکهور و 

هشــتبندی صادر شده اســت. مجتبی 
قهرمانی خاطر نشان کرد: به همین منظور 
طی ابلاغی از معاون دادســتان عمومی 
و انقلاب بندرعبــاس و رئیس قرارگاه 
عملیاتی پیشــگیری و مقابله با قاچاق 
سوخت اســتان هرمزگان خواسته شده 
است، جهت پیشگیری و مقابله جدی با 
حضور خودروهای حامل سوخت قاچاق 
و برنامــه ریزی و تدبیر در این خصوص 
سریعاً به شهرستان میناب و بخش توکهور 
و هشتبندی اعزام شود و تا اجرای کامل 
تدابیر ذکر شده در ابلاغ و تشکیل قرارگاه 
عملیاتی مقابله با قاچاق سوخت در آن 
حوزه های قضایی حضور داشــته و به 

صورت مستمر اقدامات را گزارش نماید. 
وی در ادامه افزود: قرارگاه ویژه عملیاتی 
و پیشــگیری مقابله با قاچاق ســوخت 
در شهرســتان میناب و بخش توکهور و 
هشتبندی، متشکل از نیروی انتظامی، اداره 
کل اطلاعات، اداره کل تعزیرات حکومتی، 
سپاه پاسداران انقلاب اسلامی، بخشداری، 
شــرکت پخش فرآورده های نفتی، اداره 
 حفاظت محیط زیست و سایر ادارات و 
ارگان ها در صورت لزوم می باشد.رئیس 
کل دادگستری اســتان هرمزگان، تعیین 
شعب ویژه رسیدگی به پرونده های قاچاق 
سوخت، اتخاذ تدابیر پیشگیرانه، نظارت 
جدی و مؤثر بر توزیع سوخت، آموزش 

و اطلاع رســانی عمومــی و همینطور 
اجرای طرح های حمایتی معیشتی را از 
مهمترین حوزه های فعالیت قرارگاه مقابله 
با قاچاق ســوخت در شهرستان میناب 
 و بخش توکهور و هشــتبندی برشمرد.

 ایــن مقــام قضایــی، کار آمدســازی 
بازرسی های موجود و در صورت لزوم 
ایجاد بازرسی های جدید، نظارت جدی 
و مؤثر به وسیله سامانه های الکترونیک، 
 تعامل جــدی با حراســت و حفاظت 
مجموعه های متولی و مرتبط با این حوزه 
و مقابله با فساد اداری را از دیگر اهداف 
تشــکیل این قرارگاه ویژه در شهرستان 
میناب و بخش توکهور و هشتبندی بیان 

کرد.وی در خصوص نحــوه برخورد با 
خودروهای ســواری، موتورسیکلت ها 
و تانکرهای فعال در قاچاق سوخت نیز 
خاطر نشــان کرد: این، وسائط نقلیه که 
عموماً بــدون پلاک یا با پلاک مخدوش 
یا بدون صندلــی ، دارای تغییر وضعیت 
 GPS و انحراف مســیر با دستکاری در
رفــت و آمد می کنند، در هر نقطه ای که 
مشاهده شوند باید در اسرع وقت توقیف 

و به پارکینگ منتقل شوند.

رئیس کل دادگستری هرمزگان خبر داد

تشکیل قرارگاه عملیاتی مقابله با قاچاق سوخت



3خبری
پنجشنبه 23 دی 1400

10 جمادی الثانی 1443

سال بیست و یکم شماره 3795

شهردار بندرعباس :
شهرداری با تمام ظرفیت 

در راستای حل مشکلات محلات تلاش می کند
  گروه خبر// مهدی نوبانی در بیســت و سومین جلسه علنی 
شــورای شهر بندرعباس که با دستور کار ارائه گزارش شهرداری 
بندرعباس از بارندگی های اخیر در ســطح شــهر، برگزار شد، 
بیان کرد: از تمام نیروهــا و کارکنانی که در بحث بارندگی اخیر 
پای کار بودند و در صحنه حضور داشــتند، تقدیر خواهد شد. به 
گزارش خبرنگار دریا، شهردار بندرعباس اظهار داشت: برای رفع 
مشکلات و معضلات شــهری در هنگام بارندگی اعتبار ویژه ای 
باید در بودجه 14.1دیده شــود. نوبانی گفت: همه دستگاه های 
اجرایی شــهر با تمــام ادوات و تجهیزات در هنــگام بارندگی 
همراه مجموعه شهرداری بودند. شهردار بندرعباس تصریح کرد: 
همراهی تیم های جهادی با مجموعه شهرداری باعث شد محلات 
حاشیه نشین خسارت کمتری متحمل شوند.نوبانی در ادامه اظهار 
داشت: رفع مشکلات و عیوب محلات، نیازمند یک عزم و اراده 
جدی است و شهرداری با تمام پتانسیل و ظرفیت در راستای حل 
مشــکلات محلات و نقاط آبگیر تلاش می کند.وی افزود: برون 
رفت از بحران نیاز به زمان سنجی، برنامه ریزی و مدیریت همسو  
و نیروی انسانی و ماشــین آلات دارد که در مجموعه شهرداری 
در همه حوزه ها ســعی کرده ایم توانمند و همراه باشــیم. نوبانی 
خاطر نشــان کرد: ظرفیت ورود و خروج آبهای ســطحی  شهر 
مشخص اســت و قطعاً در هنگام بحران باید مدیریت به گونه ای 
باشد که خسارت کمتری به مردم وارد شود و تمام توان مجموعه 
شهرداری در راستای بســیج همه سازمانها و ارگانها برای کنترل 
بحران بوده اســت. شهردار بندرعباس بیان داشت : پیرامون بافت 
فرسوده و محلات حاشیه نشین و شهرک پیامبر اعظم باید اقدامی 
ملــی صورت پذیرد و تحولی اساســی و بنیادی در این محلات 
ایجاد شــود که در سفر رئیس  جمهور به استان این مساله مطرح 

خواهد شد.

 با همکاری ستاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( 
و بنیاد احسان صورت گرفت ؛
توزیع بسته های معیشتی 

و دام سبک بین آسیب دیدگان سیل در هرمزگان
  گروه خبــر// با همکاری ســتاد اجرایــی فرمان حضرت 
امام )ره( و بنیاد احسان ۵ هزار بسته معیشتی بین آسیب دیدگان 
 از ســیل در هرمزگان توزیع شــد.به گزارش خبرنــگار دریا، 
مدیر کل ستاد فرمان اجرایی امام خمینی )ره( هرمزگان گفت: این 
بسته ها شامل، برنج، روغن، ماکارونی، رب گوجه فرنگی و مرغ 
است.منوچهر دانشــمند اظهار کرد: ۳۰۰ راس دام و ۳۰ تن بذر 
ذرت نیز بین کشاورزان آسیب دیده از سیل توزیع شد.وی افزود: 
 علاوه برآن لوازم خانگی شــامل گاز، فرش، یخچال و موکت هم 
 به آســیب دیدگان از ســیل اهدا شــد.مدیر کل ســتاد فرمان 
امام خمینی )ره( هرمزگان افزود: ارزش این کمک ها ۴ میلیارد و 

۱۱۰ میلیون تومان است.

خبری

روابط عمومی 
با مصرف دو وعده ماهی و میگو در هفته ، تقويت هوش و ذكاوت خانواده خود كوشا باشید شیلات هرمزگان 

 گروه گزارش// شــهر جنــاح و باغات آن به 
گونه ای بود که اگر فردی وارد این شهر می شد 
در ابتدای شهر از شمال و جنوب آن باغات نخل 
فراوان وجود داشــت و در غرب این شهر نیز 

نخیلات وجود داشت. 
  در مجمــوع جنوب ایران و شــهر جناح با توجه 
به اقلیم گرم و خشــک و مرطوبی که دارند، مکان 
مناسبی برای کاشت درخت نخل می باشد. درخت 
نخــل، از گونه درختی مقاوم اســت و در مقابل کم 
 آبی مقاومت خوبــی دارد. همچنین این درخت با 
 آب های متعدد جنوب ایران سازگاری داشته و دارای 
ریشــه های بلندی اســت که در اعماق خود را به 
آب می رســانند. در تمامی ســده هــای تاریخی 
درخت خرما برای مــردم جناح فواید مادی فراوان 
داشــته است. طبیعت شهر جناح و مناطق اطراف به 
گونه ای اســت که مکان برای کاشت درخت خرما 
و ایجاد باغات خرما مساعد است. وجود دره ها و 
کوه های متعدد و ســرازیر شدن آن ها به باغات و 
نخلســتان ها همواره تاثیر زیادی بر ایجاد درختان 

نخل در جناح داشــته اســت. درختان نخل را در 
بندهای خاکی کاشــته و یا اطــراف آن ها بندهای 
خاکــی ایجاد می کردند تا آب باران و دره ها بتواند 
در بندها حالت ایســتایی داشته و تا مدتی نخل ها 
نیار به آب در فصول بارندگی نداشته باشند. تکثیر 
 درخت نخل به دو شــیوه می باشد در شیوه نخست 
پاجوش های درختان نخل را از درخت اصلی جدا 
کرده و در جاهای متعدد مــی کارند. از افراد ماهر 
در کاشــت درخت نخل اســتفاده می شود و همه 
نخل هایی که از این طریق کاشته می شوند، ممکن 
از ریشــه ندوانیده و برخــی از آن ها مدتی پس از 
کاشت خشک گردند. شیوه دیگر در کاشت درخت 
 نخل، اســتفاده از هســته درخت است که مشخص 
نمی گردد چه درختی از هســته می روید و معمولا 
درخت نر از هســته روییده می شود. در بسیاری از 
موارد در خانه ها و مناطقی از شــهر جناح درختان 
نخلی مشــاهده می شود که کسی آن ها را نکاشته، 

بلکه با افتادن هسته درخت خرما به شیوه های متعدد 
در یک مکان و مساعد بودن شرایط درخت نخل از 
هســته می روید. برای گردافشانی درختان نخل نیز 
افراد ماهر استفاده می گردد و هر گونه از درخت نخل 
نیاز به مقدارمعینی گرده می باشد. نخل داران برای 
گردافشانی درخت با اســتفاده از پرواند از درخت 
بــالا می روند.  درخت نخل نقش زیادی در صنایع 
دستی قدیم مردم شهر جناح داشته و مردم این شهر 
 در زمان های قدیم بسیاری صنایع دستی خود را از 
درخت  می ســاختند. تمامی اعضاء این درخت در 
حیات و ممات آن مورد استفاده بود و هر فرد جناحی 
اگر باغ نخل داشت، جزء اغنیاء بود. این مهم به ویژه 
در ســال های قحطی نمود بیشــتری داشت. مردم 
جناح در سه ماه تابستان از میوه تازه این درخت که 
رطب نام دارد، استفاده می کردند. تمام اجزاء درخت 
برای مردم فایده رسان بود. در تابستان خارک میوه 
 رسیده رطب نشده به گویش محلی کنگ را در آب 
می جوشانیدند و در آفتاب سوزان تابستان خشک 
مــی کردند که هم برای صادرات و هم جزء تنقلات 
زمستان بود؛ خرمای مازاد بر مصرف تابستان را در 
آفتاب خشک می کردند و در خمره یا در ظرف هایی 
که از برگ درخت خرما تهیه می کردند و به نام پری 
می نامیدند، پر نموده، سر ظرف را می دوختند و برای 
زمســتان انبار می  کردند و در بقیه ایام سال قوت و 
غذای این مردم بود. وقتی خرما نیم خشک می شد، 
خرماهای نیم خشــک را در مهرنگ می ریختند و 
وزنه ســنگینی بر روی آن قرار و پایین این مهرنگ 
ظرف های بزرگ می گذاشتند و به تدریج این ظرف 
پر شیره می شد، شیره را در جهله ریخته و سر آن را 

می بستند و برای فروش و یا برای مصرف زمستان 
نگهداری می کردند. در بســیاری از موارد مقداری 
 از این شــیره را هم به خرماهای خشک شده اضافه 
می کردند تا خرما از خشک بودن در بیاید. البته این 
زمانی بود که هنوز شیوه های دیگر امرار معاش در 
جناح رونق چندانی نداشــت و باغداری مقرون به 
صرفه بود.در معماری سنتی شهر جناح نقش درخت 
نخل زیاد بود. در ســاخت منازل ساختمانی نیز از 
اجزاء درخت نخل استفاده می شده است. تنه درخت 
خرما که خشک شــده و دارای عدم انحراف بوده و 
 دارای قطر خوبی بود را برای ســقف منازل به کار 
می گرفتند. برای این کار کنده را می شکافتند و برای 
سقف اتاق یا ساباط اســتفاده می کردند. از شاخه 
 و برگ خشک شــده یک نوع حصیر به نام سوند 
می بافتند که برای پوشــش روی سقف اتاق ها به 
کار مــی رفت و آن را بر روی چندل قرار می دادند. 
یک نوع اتاق از سوند و تافال درست می کردند. در 
تابستان ها که هوا گرم بود در وسط حیات کاپار از 
برگ درخت نخل و کنده آن درســت کرده  و گاهی 
هم از ســوند و چندل در درست کردن کاپار یا کپار 
استفاده می کردند. علاوه بر آن از برگ های نازک و 
به قولی پیش درخت نخل نوعی حصیر  می بافتند 
کــه به گویش محلی به آن تــک می گفتند و از آن 
برای فرش خانه ها استفاده می کردند. از برگ های 
 نازک نخل همچنین یک نوع رشــته هایی به نام بل 
می بافتند و به هم دوخته، کیسه ای به نام پری درست 
می کردند که خرمای خشک را در آن قرار می دادند 
 برای درســت کردن تک که کاربرد زیادی داشت، 
برگ های برخی از درختان نخل که مرغوبیت داشت، 

را از چــوب آن جدا کرده و آن را خیس می کردند 
و در زیر گونی نمدی قرار می دادند تا خشک نشود 
و سپس مردان و زنان بیشــتر در ایام شب اقدام به 
بافتن تک می نمودند. بســیاری از نخل داران هم 
بابت درست کردن تک امرار معاش می نمودند. البته 
همیشه برگ درختان نخل برای درست کردن نخل 
در اختیار نخل داران برای بافت تک وجود نداشت. 
برخی از فصول که زمان پاک ســازی درختان نخل 
بود، تهیه برگ درخت برای درست کردن تک آسان 
بود. برخی از خانواده ها که درخت نخل نداشــتند 
هم می توانســتند برگ درخت برای بافتن تک تهیه 
کنند. یک نوع دیگر بافته ها که از محصولات نخل 
به صورت گرد بافته می شد به  گلت معروف بود که 
خرمــای مرغوب در آن می ریختند. معمولا کاربرد 
گلت برای فروش خرما از یک مکان به مکان دیگر 
 بود و برای ذخیره خرما در منزل از خمره اســتفاده 
می کردند. نگارنده به یاد دارد که گلت های خرما را 
از شهرهایی نظیر میناب و خوزستان و غیره در جناح 

و مناطق اطراف می فروختند.
  درخت نخل از تمام اجزایش برای گذران زندگی 
استفاده می شد. از برگ درخت نخل بادبزن درست 
می کردند که کار پنکه را انجام می داد. علاوه بر آن 
یک بادبزن دیگر درســت می کردند که کار باد زدن 
ذغال و منقل را با آن انجام می دادند و به آن مشب 
می گفتند. یک نوع سبد گرد می بافتند که دو گوشه 
بلند داشــت و تولک نام داشت و از آن در برداشت 
خرما از درخت استفاده می کردند. نوعی دیگری از 
حصیر گرد درست می کردند که بادیل نام داشت و به 
جای سفره از آن استفاده می کردند. یک نوع قفس 

برای نگهداری مرغ و خروس با تراشه های پنگ که 
سرشاخه میوه خرما درست می کردند و به آن مچک 
می گفتنــد. در قدیم معمولا مچک ها را در ایوان و 
یا کنار کپار آویزان می کردند. از تراشــه های پنگ 
 و برگ نازک درخت یک نوع سینی ضخیم درست 
می کردند که سپ نام داشت و از آن برای پاک کردن 
برنج و غلات نیز اســتفاده می شد. از برگ درخت 
خرما جارو درست می کردند. خانه هایشان را با آن 
پاک می نمودند. از برگ نازک درخت خرما نوعی 
سبد بزرگ به نام زنبیل درست می کردند که در جابه 
جایی خرما و ماهی در مســافت های کمی طولانی 
تر از آن استفاده می شد. سبدهای کوچک و بزرگ 
دیگری نیز از برگ درخت می کردند که هر کدام نام 

خاصی داشت.
  مردم جناج قدیم تبحر خاصی در درســت کردن 
صنایع دســتی از درخت نخل داشتند. پنگ درخت 
 خرمــا  را با چکش مــی کوبیدنــد و به صورت 
 رشــته های باریک در می آوردند بــا لیف خرما 
طناب های کلفت می بافتند که به آن پروند می گفتند 
و از آن بــرای بالا رفتــن از درخت های نخل بلند 
استفاده می کردند. یک نوع طناب دیگر  نیز درست 
می کردند که زمانی که میوه های درخت می رسید به 

کمک آن بند، پنگ را به سمت پایین درخت هدایت 
 می نمودند. دمپایی نیز برگ درخت نخل درســت 
می شد و به آن سواس می گفتند. این تنها گوشه ای 
از فوایــد اقتصادی درخت نخل در حیات اقتصادی 
مردم شــهر جناح بــود. به تدریج کــه کمی وضع 
اقتصادی مردم رو به بهبود رفت، در جناح دیگر از 
چندل، مربع و پلیوت به جای کنده درخت خرما در 
سقف خانه ها استفاده می شد. با خشکسالی هایی که 
به وجود می آمد، درختان نخل نیز با تمام مقاومت 
تحت تاثیر خشکسالی و کمبود آب قرار می گرفتند و 
از محصول آن ها کاسته می شد. لذا مردم برای امرار 
معاش بیشتر به ســوی کارهای دیگر روی آوردند. 
اما باغات شــهر جناح همواره دایر بوده و مردم این 
شهر در بخش شمال غربی و جنوب این شهر اقدام 
به ایجاد باغات مدرن نموده و درختان نخل زیادی 

در آن ها کاشته اند.

نقش درخت نخل در صنایع دستی مردم جناح 

 تنــه درخــت خرما که خشــک 
شــده و دارای عــدم انحــراف 
بــوده و دارای قطــر خوبــی بود 
 را بــرای ســقف منازل بــه کار 
می گرفتند. برای این کار کنده 
را می شــکافتند و برای ســقف 
اتاق یا ساباط استفاده می کردند

دکترمحمد حسن نیا / دریا
@ gmail.comM.hassannia1354

گروه خبر// فاطمه جراره رئیس شــورا در بیست و سومین جلسه 
رسمی شــورا گفت: چند نکته خطاب به شهردار بندرعباس باید 
گفته شــود، نکته اول این است که مباحث مرتبط با اموال و املاک 
شهرداری یکی از دغدغه های اصلی شورای شهر است و با توجه به 
فصل تنظیم و تدوین بودجه و با توجه به این مطلب که بخشــی از 
بودجه از محل فروش این اموال تامین خواهد شد باید اطلاعات این 

اموال اعلام شود. 
    به گزارش خبرنگار دریا جراره افزود: اعضای شــورای شــهر باید از 
سرمایه های شهرداری اطلاعات لازم و کافی داشته باشند لذا باید تمامی 
اموال منقول و غیر منقول شامل اراضی، املاک، ساختمان های اداری که در 
اختیار شهرداری هست یا در تصرف افراد دیگر، چه مواردی که دارای  سند 

مالکیت هست یا فاقد سند مالکیت هستند را باید سریعا جمع بندی کرده 
و اموال شــهرداری را به شورا اعلام کنید تا برنامه ریزی درستی در بودجه 
داشته باشیم .وی تصریح کرد: یکی از برنامه های شورای شهر در راستای 
بازدید هایی که اعضای شــورا در اوایل شروع به کار شورای ششم انجام 
دادند بازدید از محلات مختلف بود در راستای این موضوع ما برنامه ریزی 
تحت عنوان نشســتن پای حرف مردم داریم که قرار است روزهای شنبه 
در مســاجد محلات با برنامه ریزی قبلی، اعضای شورا به همراه شهردار 

حضور پیدا کنند. جراره گفت: انتظار می رود شهردار برنامه ریزی لازم را 
داشته باشد که در این جلســات حضور یابد تا موضوعات مختلف و در 
واقع مشــکلات و معضلاتی که در محلات وجود دارد را هم شهردار و هم 
اعضای شــورا از نزدیک بشنوند و با اولویت بندی که نیاز محلات هست 
رفع مشکلات محلات را داشته باشند.وی ادامه داد: این مسئله می تواند در 
برنامه ریزی که برای بودجه صورت می گیرد نیز مفید باشد و حل مشکلات 
مردم محلات در بودجه ســال آینده گنجانده شود. رئیس شورای اسلامی 

شــهر بندرعباس گفت: جا دارد از عزیزان و پرســنل شهرداری به ویژه 
کارگرانی که در زمان بارندگی حجم کار این عزیزان بیشــتر از دیگر افراد 
بــود و در این چند روز بارندگی خدمت کردند تشــکر کنم با تدابیری که 
 دیده شده بود و کانال هایی در سطح شهر اجرا شده بود و همچنین تلاش و

 برنامه ریزی که شهردار و پرسنل و مدیران شهرداری داشتند ما این بحران 
بارندگی را پشت سر گذاشتیم اما نباید از اینکه در محلات حاشیه نشین و 
قدیمی بندرعباس شــهروندان ما دچار مشکل آبگرفتگی و مشکلاتی هم 

شدند غافل شویم. وی تصریح کرد: معضلات و مشکلاتی که در این مدت 
شناسایی شده و باید با مطالعه و برنامه ریزی  حل کرده و کاهش دهیم یکی 
 از این مناطقی که مشکلات زیادی دارد خور سنگ کن بندرعباس بود که 
سال های متوالی است این محله جز محلاتی هست که دچار آسییب می شود. 
جراره گفت: حتما در برنامه ریزی برای خورهای سطح شهر بندرعباس و 
پروژه هایی که قرار است در محلات انجام شود به نحوی اجرا شود که این 
آسیب ها در محلات کم برخوردار کاهش یابد و یکی از آسیب هایی که در 
بارندگی متوجه شدیم این است که نظارت کامل و کافی در مورد پروژه ها 
انجام نشده بود که باعث شده در دوران بارندگی و آبگرفتگی دچار مشکل 
شویم و آسیب هایی را به آسفالت ها و خیابان های سطح شهر بندرعباس 
وارد کرد و از شــهردار می خواهیم که نظارت بر پروژه های بندرعباس را 

با دقت بیشتری انجام دهند. وی تصریح کرد: معضلات و مشکلاتی که در 
این مدت شناسایی شده و بنا هست را باید حل کرده و کاهش دهیم یکی 
 از این مناطقی که مشــکلات زیادی دارد خور سنگ کن بندرعباس بود 
سال های متوالی است که این محله جز محلاتی هست که دچار آسییب می شود. 
 جراره گفت: حتما در برنامه ریزی برای خورهای سطح شهر بندرعباس و 
پروژه هایی که قرار اســت در محلات انجام شود به نحوی اجرا شود که 
این آســیب ها در محلات کم برخوردار کاهش یابد.رئیس شورای شهر 
بندرعباس در پایان بیان کرد: یکی از دغدغه های پرسنل شهرداری بحث 
تبدیل وضعیت آنها است که به کندی در حال انجام است و نارضایتی هایی 
در این موضوع دیده شده که انتظار می رود با برنامه ریزی که صورت می گیرد 

یک انگیزه برای این پرسنل ایجاد شود.

رئیس شورای شهر بندرعباس :

اعتبار لازم برای رفع مشکلات محلات در بودجه سال آینده گنجانده می شود

,,

 اداره کل اموال واملاک بنیادمســتضعفان انقلاب اسلامی استان هرمزگان در 
نظردارد املاک مشروحه ذيل را از طريق مزايده عمومی با شرايط ويژه )به صورت 
نقد و اقساط بلند مدت و بدون كارمزد( واگذار نمايد . متقاضيان محترم می توانند 
از تاريخ  1400/10/22 لغايت 1400/03/28 همه روزه به استثناء ايام تعطيلات 
از ساعت 8:30 الی18 جهت اخذ اطلاعات و بازديد از محل و دريافت فرم شركت 
 در مزايده و ارائه پيشنهادات خود به نشانی های : بندرعباس – گلشهر شمالی – 
بلوار مصطفی خمينی نبش خيابان هويزه طبقه فوقانی بانك ســينا و يا  با شماره 
تلفن های :    4  -33624482            دور نگار 33624481 و شهرســتان رودان 
، روبروی فرمانداری دفترنمايندگی تلفن: 42887238 - 09901625226 تماس 

حاصل فرمايند .
1( اخذ پاكت های پيشــنهادی به همراه اصل چك بانکی در وجه سازمان اموال و 

املاک بنياد مستضعفان به شماره شناسه ملی10100171920به ميزان5% قيمت 
پايه ملك موردنظر طبق فرم شرايط شركت در مزايده همه روزه به جز ايام تعطيل 

در ساعات تعيين شده قابل انجام است . 
2( در تاريخ 1400/10/29 )روز بازگشايی( متقاضيان می توانند پاكتهای پيشنهادی 
خود را تا ساعت  9:30 صبح ، در محل اداره كل در صندوق پاكات قرار داده و رسيد 

خود را از دبيرخانه دريافت نمايند .
3( بازگشائی پاكتهای پيشنهادی درمحل اداره كل  استان هرمزگان ، روز چهارشنبه 
مورخ 1400/10/29 ساعت 10:30 صبح طبق برنامه زمانبندی انجام خواهد شد .
4( پيشــنهادات فاقد سپرده يا مخدوش و مبهم و مشروط از درجه اعتبارساقط و 
رعايت مفاد شرايط شركت درمزايده كه ازطريق دفا ترفروش ارائه مي گردد الزامي 

ميباشد . ضمناً امضاء پشت وروي فرم تقاضا ضروري است .

5( هزينه محضر )حق الثبت وحق التحرير( بالمناصفه بعهده طرفين مي باشد .
6( سازمان در رد يا قبول پيشنهادات واصله مختار مي باشد .

 7( شــركت درمزايده و اخذ اطلاعات فروش املاک كليه اســتانها در تهران نيز 
امکان پذير است . ) شماره تماس تهران 021-88880529 (

8( اخذ اطلاعات از دفاتر مزايده و بازديد از املاک لازم و ضروري ميباشد. بديهي 
اســت درصورت عدم بازديد و اخذ اطلاعات لازم ، مسئوليتي متوجه اين سازمان 

نخواهد بود . 
9( 1 % )يك درصد( رقم پيشنهادي بعنوان هزينه مزايده از برندگان نقداً دريافت 

مي گردد .
10( شــرايط فروش ملك مورد نظر به صورت 30% نقد  ، 10% زمان تحويل  و 
60% باقيمانده طی اقساط 24ماهه )بدون سود و كارمزد( دريافت خواهد شد كه در 
صورت پرداخت تقدی60% اقساطی، با نظر اعضای كميسيون نسبت به )%60( 

اعمال 18% تخفيف امکانپذير است .
11( اطلاعات ملك مندرج درليست مزايده ، به شرح جدول ذيل می باشد .

آگهی مزایده املاک
اداره کل اموال واملاک بنیادمستضعفان استان هرمزگان

,,
 از افــراد ماهــر در کاشــت 
درخت نخل استفاده می شود 
و همــه نخل هایی کــه از این 
طریق کاشته می شوند، ممکن 
از ریشه ندوانیده و برخی از 
آن هــا مدتی پس از کاشــت 

خشک گردند

ردیف

1

آدرس /قطعه/پلاک ثبتی

رودان- بخش رودخانه- منطقه کله تپه روستای فاریاب پلاک ثبتی 580 
فرعی از 18- اصلی قطعه 2 تفکیکی

عرصه
)مترمربع(

350000

اعیان
)مترمربع(

-

نوع ملک/ کاربری

زمین/ زراعی

میزان مالکیت/توضیحات

ششدانگ/1- ملک دارای سند تک برگ ششدانگ می باشد.2- بازدید از ملک الزامی است.
3- ملک با وضعیت موجود واگذار می گردد.

ارزش تقریبی به ریال

35,200,000,000

35,200,000,000 جمع کل



 امام  حسن عسکری )ع( : شادی کردن در برابر شخص مصیبت زده 
) روضه بحار ج 2 ص 374(بی ادبی است

ثواب انتشار حدیث روز تقدیم به : روزنامه منطقه جنوب کشور
بنیانگذار روزنامه دریا

زنده یاد حاج ایوب دبیری نژاد

آئین نامه اخلاق حرفه ای روزنامه دریا
روزنامه نگار موظف است ضمن دفاع از آزادی خبر و تفسیر و 
انتقاد، اسرار حرفه ای خود را حفظ کند و از افشای اطلاعات و 
اخباری که به صورت محرمانه به دست می آورد به جز مواردی 

که با حکم دادگاه مشخص می شود، خودداری کند.

نمايندگي استانها:
جنوب سیستان و  بلوچستان  شهریار سروش 09158453646         
کرمان  آرزو توکلی چترودی            034-91019101     
کهگیلویه و بویراحمد  علیزاده             09173413270  
یزد    علیرضا حائری زاده                 09334053156          
فارس عزیزاله قهرمانی                     09171140997   
خوزستان  حسن سیلاوی                 09362706723
بوشهر    مهران سلطانی نژاد             09211487009

سرویس شهرستانها : سعیده دبیری نژاد
سرویس جنوب کشور: امین زارعی

سرویس اجتماعی و حوادث: علی زارعی

پنجشنبه 23 دی 1400
10 جمادی الثانی 1443
سال بیست و یکم شماره 3795

روزنامه  سیاسی ، اجتماعی ، فرهنگی ، ورزشی  
گستره توزیع : منطقه جنوب کشور

مدیر مسئول و صاحب امتیاز : یعقوب دبیری نژاد 

 بوشهر، خوزستان، سیستان و بلوچستان، 
فارس،کرمان،کهگیلویه و بویر احمد، هرمزگان، یزد

تلفن : 32243734-32246384 -32222793 
 32222635    نمابر:32246600

دفتر : بندرعباس - بلوار امام خمینی )ره( -  سه راه دلگشا 
برج نیلوفر - ورودی غربی-طبقه پنجم - واحد 23

daryanews_bnd@yahoo.com : پست الکترونیکی

چاپ مهدوی کرمان تلفن: 32134838 - 034

سردبیر : سمیه هاشمی پور 
دارای ضریب کیفی 45 و رتبه ششم

 در میان روزنامه های منطقه ای کشور

daryanews.ir : اینستاگرام

گروه گزارش// بیکاری یکی از معضلات مهمی 
است که روح و روان جوان هرمزگانی را درگیر 
کرده، اســتان هرمزگان یکی از استان های 
اما  پرظرفیت در حوزه اشــتغال زایی است 
متاسفانه عدم مهارت آموزی و تربیت نیروی 
متخصص سبب شده آمار بیکاری استان بالا 

باشد. 
  استان هرمزگان یکی از استان های پر ظرفیت 
و انعطاف پذیر کشــور است و می توان با توجه 
به اینکه این اســتان هنوز آن چنان که باید و 
شاید توسعه پیدا نکرده  و مرکز آن بندرعباس 
هنوز جای زیادی برای رشد دارد؛ خمیر مایه 
و اسکلت بندی آن را به شکل صحیحی درست 
کرد تا خشت کج اول این دیوار تا ثریا کج نرود 
چرا که به قول مردم این استان ماهی را هر وقت 
از آب بگیرید تازه اســت و چه ماهی  بهتر از 
اینکه در ابتدای قرن جدید برای استان هرمزگان 
گرفته شود تا بندرعباس و دیگر شهرستان های 
این دیار از هم کیشــان خود در اســتان های 
دیگر عقب نمانند.استان هرمزگان به ویژه شهر 
بندرعباس یک استان کاملا مهاجرپذیر است و 
بنای زیست، اشتغال و درآمد مردمان بومی این 
استان با 2 معقوله صید و کشت پایه ریزی شده 
اما علت اصلی مهاجرپذیر بودن شهر بندرعباس 
به دوران شاه عباس و زمانی برمی گردد که نام 
این شــهر بندرمبارکه عباسی بود که گمرک و 
تجارتخانه در این شــهر دایر شــد و تجار و 
بازرگانان عزم بندر شــاه عبــاس کردند؛ هر 
چند پیشــینه دریانوردی و تجارت دریایی در 
هرمزگان بیش از دوران صفویه است و به ماقبل 
هخامنشیان بر می گردد اما فعلا به همین توضیح 

کوتاه بسنده می کنیم. 
  شــاید یکی از بدتریــن دوران های تاریخی 
بندرعباس در زمان پهلوی بود که از این شــهر 
به عنوان تبعیدگاهی حکومتی اســتفاده می شد 
اما با پیروزی انقلاب اســلامی ورق برگشت و 
شــکل دیگری از این توجهات به این مناطق 
عرضه شد.با گسترش شهر نشینی در بندرعباس 
و سایر شهرهای اســتان هرمزگان یک مزیت 
دیگر به علل مهاجرپذیر بودن استان هرمزگان 
اضافه شــد و آن هم توســعه نیافته بودن شهر 
بندرعباس و آغاز ســازندگی در این شهر بود 
که تازه ســاخت بلند مرتبه ها در بندرعباس و 
دیگر شــهرها آغاز شد و به همین منظور خیل 
زیادی از  کارگران فصلی که خاک بندرعباس 

دامن گیرشان کرد از شهرهای عمدتا سردسیر 
از شمال غرب تا غرب کشور روانه بندرعباس 
و هرمزگان شــدند که دهه 70 را می توان اوج 
این مهاجرت ها دانست.علت دیگر مهاجرت ها 
هم در کادر اداری و سازمان ها بود که با تشکیل 
ادارات مختلف عمدتا از شــهرهای دیگر افراد 
مختلــف کارمند، معلم، مدیــر، نظامی و غیره 
راهی بندرعباس شــدند بنابراین تا همین 10 
تا 15 ســال پیش عمده هرمزگانی ها یا صیاد، 
یــا کارمندان دولــت و نهادهای وابســته به 
حاکمیــت، یا تاجر و بازاری و یا کارگر عمدتا 
ساختمانی بودند.اما در دهه های گذشته مزیتی 
دیگر به هرمزگان اضافه شــد و آن هم رونق 
صنعت در این استان و راه اندازی صنایع عظیم 
در بندرعباس و شــهرک های صنعتی بود که با 
وجود اینکه انتظار می رفت نیروهای موردنیاز 
این صنایع نیز از داخل همین استان تامین شود 
هر صنعت به فراخور خود نیروهای دیگری از 
اســتان های دیگر وارد بندرعباس کرد و رفته 
و رفتــه با افزایش جمعیت جوانان و توســعه 
دانشــگاه ها تعداد جوانان بیکار و جویای کار 
رو بــه افزایش گذاشــت و جریانات بومی و 
غیربومی بودن در انتصابات ایجاد شــد.رفته و 
رفته نهضت های مطالبه گرانه و هرمزگان بیدار و 
قدرت نمایندگان مجلس در هرمزگان افزایش 
پیدا کرد و استفاده از نیروهای بومی و ماندگار 
هرمزگانی به مطالبه عمومی در اســتان تبدیل 
شد.اما صنعت یک اســتدلال قوی برای عدم 
تمکین در جهت اســتخدام بومی ها داشت آن 
هم این بود که صنعت نیاز به نیروی متخصص 
دارد و نیروی متخصص در استان وجود ندارد 
بنابراین مجبور هستیم از استان های دیگر نیرو 
وارد کنیم. بــا روی کار آمدن دولت روحانی 
صیادان هرمزگانی هم که کار آبا و اجدادی شان 
صید ماهــی بود با مصائب بســیاری روبه رو 
شدند؛ سخت گیری های شــدیدی در اعطای 
مجوز به صیادان بومی انجام شــد؛ عملا مجوز 
فروشــی با مبالغ هنگفت در برهه ای از زمان 
در استان راه افتاد به طوری که به حدی میزان 
هزینه برای اعطای مجوز را بالا بردند که صیاد 
بومی توان پرداخت هزینه های آن را نداشــت 
بنابراین شــیلات مجوز را به    افــراد غیربومی 
پولداری مــی داد که از تــوان هزینه های اخذ 
مجوز بر می آمدند.صید ترال، کشتی های چینی، 
جــارو کردن کف دریا صید خارج از فصل هم 

که به همه این مشــکلات اضافه شد، در بحث 
کشاورزی هم در این چند سال آنقدر مصائب 
زیاد شد که در بسیاری از موارد  کشاورزان به 
حدی ضرر می کردند که محصولشان حتی کفاف 
هزینه برداشت محصول و پول بذر را هم نمی داد 
که آخرین جریان همین سال گذشته بود که تناژ 
بالایی پیاز در مزارع هرمزگان معدوم و خوراک 
دام شــد. کارگران ساختمانی این استان هم که 
باز هم به ســد بزرگــی برخوردند و با تعطیل 
شدن بخش مسکن در کشور مشکلات فراوانی 
در زمینه شغلی برایشان به بار آمد. زمین های 
پرورش میگــو در ســواحل و جزایر هم در 
بسیاری از موارد با وجود اینکه متقاضیان بومی 
داشــت به افراد خاصی واگذار شد که آن هم 
اعتراضات بسیاری را در استان برانگیخت. همه 
این ها دست به دست هم داد تا جوان هرمزگانی 
یا آن جوانی که ساکن هرمزگان شده است و در 
سرما و گرمای این استان در آن زندگی می کند 
انگیزه کافی را برای کار کردن از دســت دهد 
و نهایت تلاش خانواده ها این باشــد که وامی 
بگیرند و با اتومبیل خود مسافرکشی کنند و یا 

راننده تاکسی اینترنتی شوند.
   امروز نیاز اســتان هرمــزگان احیای انگیزه 
جوانان و مردم این مرز و بوم است و گرنه هر 
چقــدر هم که بگوییم رتبه اول بیکاری برازنده 
این استان نیســت چیزی درست نخواهد شد، 
مســئولان باید بدانند قبل از اینکه صنعتی در 
هرمزگان ایجاد شــود باید دانشگاه مرتبط با 
آن صنعت در آن منطقه راه اندازی شــود، اگر 
برای هرمزگان چشــم انداز دولت ها تولید 10 
میلیون تن فولاد اســت قرار است این فولادها 
را با کدام نیروی انســانی تولید کنند.اگر قرار 
است سواحل مکران توسعه پیدا کند، جاسک 
پایانه نفتی و چندین پالایشــگاه داشته باشد 
اول باید مراکز آمــوزش عالی صنعت نفت در 
آن منطقه احداث شــود تا در سال هایی صنایع 
و پتروشــیمی ها در آن مناطق احداث می شود 
نیروی انســانی کارآمد برای آن ها تربیت شود 
در غیر ایــن صورت همــان راه غلطی را که 
پیشــینیان پیموده اند را ما نیز خواهیم پیمود و 
دچار همان دور سابق خواهیم شد. نکته دوم که 
مطالبه جدی مردم هرمزگان از دولت انقلابی و 
مردمی است این است که نهضت مهارت آموزی 
با شــعار هر هرمزگانی یک مهارت در استان 
هرمــزگان با جدیت آغاز شــود و تمام مراکز 

علمی از مدارس گرفته تا مساجد و هیئت های 
مذهبــی و ظرفیت های مردمی پــای کار این 
نهضت بیایند البته قطعا این نهضت می تواند در 
کشــور نیز پاسخگوی بسیاری از نیازها باشد.
امــروزه مهارت در ایران حلقــه مفقوده پازل 
اشتغال است؛ دیگر دوره میزنشینی گذشته است 
و کسانی به اشتغال پایدار می رسند که مهارت 
و تخصص داشته باشــند؛ امروز بازی با پول 
انداختن تخصص  تخصص می خواهد، چرتکه 
می خواهد، خرید و فروش تخصص می خواهد، 
تولید تخصص می خواهــد و دیگر نمی توان با 
روش های سنتی در اشتغال درآمد کسب کرد؛ 
دیگر دوره کشاورزی سنتی گذشته است و باید 
به کشاورزی نوین پرداخت اما همان کشاورزی 
نوین هم مهــارت می خواهد، دامداری مهارت 
می خواهد و این مهارت هــای به روز باید در 
محل اشــتغال در نهضت مهارت آموزی به آن 
روستایی  که به روش سنتی کشاورزی می کند 
یاد داده شود.از امام یاد بگیرید که نیروهایش 
را برای سازندگی برای سوادآموزی برای جهاد 
در کشاورزی به سراغ مردم فرستاد؛ با نشستن 
ســازمان مهارت محوری چون سازمان 
و  و حرفه ای  فنــی  آموزش 
شــدن  منتظر 

برای اینکه مردم به ســمتش بیایند کار درست 
نمی شود؛ دولت و ســازمان ها باید درب خانه 
مردم را بزنند تا مردم و کشور به درآمد پایدار 
به اشتغال پایدار و به توسعه پایدار برسد. هادی 
ابراهیمی مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
استان هرمزگان اظهار داشت: حوزه اشتغال و 
کســب  و کار یکی از حوزه هایی است که نیاز 
به توجه ویژه دارد و در ســایه توجهات ویژه 
می توان اشــتغال  های پایداری را ایجاد کرد که 

عایدی آن به کل کشور سرازیر شود.
   وی افزود: در بحث ایجاد اشــتغال یکی از 
مطالبــات جدی  که وجــود دارد اصلاح نظام 
بانکی در حذف سود مرکب در بهره های بانکی 
و مشارکت واقعی بانک های تخصصی در تولید 
است چرا که بانک  باید به عنوان شریک واقعی 
ســرمایه گذار تا مرحله تولید و رونق با بنگاه 
اقتصــادی همراهی کند.مدیــرکل تعاون، کار 
و رفاه اجتماعی اســتان هرمــزگان ضرورت 
توجــه به ایجاد بازار در فرآیند تولید از طریق 
شــرکت های توســعه تجارت و بهبود فضای 
کســب و کار از طریق تسریع در فرآیند صدر 
مجوز ها را از ضروریات توســعه کارآفرینی و 
اشتغال دانســت و کاهش هزینه های تولید و 
ایجاد جاذبه در این حوزه را مســبب هدایت 
سرمایه ها به سمت تولید به جای  بازارهایی 
مانند سکه، طلا و ارز معرفی کرد.ابراهیمی 
بیان  کــرد: دیگر مطالبــه ای که تحقق آن 
می توانــد به رونــق کارآفرینی و 
اشــتغال کمک کند واگذاری 

واحدهای تملیک  شده در استان توسط بانک ها 
به کارآفرینان است تا از این طریق هم واحدها 
دوباره به چرخه تولید بازگردند و هم بخشــی 
از مشــکل بیکاری که خود ناشی از تعطیلی 
از همین واحدها بوده اســت برطرف شــود . 
مدیرکل تعــاون کار و رفاه اجتماعی هرمزگان 
تاکید کــرد: یکی از کارهایی که قطعا در رونق 
کسب و کارها خرد می تواند موثر باشد کمک به 
تکمیل زنجیره ارزش در فرآیند مشاغل خانگی 
اســت، هرمزگان ظرفیت خوبی برای توسعه 
مشــاغل خانگی با نگاه به صنایع دستی دارد 
که با توســعه بازار، برند سازی و ایجاد مراکز 
توســعه کســب و کارهای خانگی می توان به 
اشــتغال و افزایش درآمد خانوار کمک کرد. 
ابراهیمی تاکید  کرد: متاســفانه سازمان غذا و 
دارو سختگیری های بسیاری در حوزه صدور 
مجوز به کسب  و کارهای خانگی مخصوصا در 
بحث تولیدات غذایی از خود نشان می دهد در 
حالی که خیلی از مــردم همان مواد غذایی  را 
که این سازمان به متقاضیان خانگی اش مجوز 
نمی دهد را در کوچــه و خیابان ها بدون هیچ 
نظارتی تامین می کنند مانند نان های محلی  که 
در کنار ساحل به حجم بسیاری پخت می شود 
اما اگر سازمان غذا و دارو سخت گیری هایش 
را کاهش دهد قطعا هم می تواند نظارت بیشتری 
بر سلامت و بهداشت محصولات داشته باشد و 

هم به اشتغال زایی کمک کند . 
  به گزارش تســنیم، وی عنوان کرد: اســتان 
مهارت  افزایی  نهضت  ایجاد  پتانسیل  هرمزگان 
را دارد چرا که آموزش هــای فنی و حرفه ای 
از مهمترین نیازهای ایجاد اشتغال برای جوانان 
استان اســت. ابراهیمی همچنین توجه به بالا 
بردن کیفیــت آموزش های متناســب با بازار 
کار، توسعه طرح کارورزی و ارتباط دانشگاه 

ی بــا صنعــت را از  ها ز نیا
کار  بازار  ن اصلی  ستا ا

دانست.

مطالبات مردم هرمزگان از رئیس جمهور

مشاغل مرتبط با ظرفیت های بومی استان ایجاد شود 

گروه گزارش// شهرســتان میناب در شرق هرمزگان 
یکی از شهرســتان های دارای قدمت اما با مشکلات 
فراوان است که حل مشکلات آن نیاز به نگاه ملی دارد. 
  مینــابِ امروز؛ میناب ده ســال پیش و میــان آب هزاران 
ســاله  هرمزگان یکی از شهرستان های مستعد هرمزگان در 
حوزه شرقی این استان است و در واقع می توان آن را دروازه 
مَکُران قدیم از دهانه خلیج فارس تا اقیانوس هند و پاکستان 
دانست.میناب شهرستانی که به زعم خیلی ها امروزه مرکزیت 
شرق هرمزگان را به دوش می کشــد و در رقابتی دیرین با 
همسایه خود یعنی رودان است؛ دومین شهر بزرگ هرمزگان 
هم بندرگاه دارد، هم امید به توسعه، هم باغداری و کشاورزی 
و محصولات دارای قابلیت صادرات به خارج از کشــور و 
هم صنایع دســتی زیبا و هر کجایش را بنگری هنری از آن 
 رخ نمایی می کند.  این شهرستان که به گلستان جنوب گلستان 
خلیج  فارس نیز معروف است چندین دهه  است که با عوامل 
مختلف در تهدید بوده است؛ خشکسالی چندین و چند ساله 
و فشار بر آب سد استقلال میناب و حفر چاه های تامین آب 
برای تامین آب شرب شهر بندرعباس موجب شد که حجم 
بالایی از باغات و مزارع در شهرســتان میناب از بین برود، 
هزاران نخل کهنسال و سر به فلک کشیده به دلیل تعلل دولت ها 
برای ســاخت و بهره برداری از آب شــیرین کن بندرعباس 
خشک شد و فروچاله ها دشــت میناب را محاصره کردند 
و از طرفی دیگر نیز فرونشســت زمین موجب شد زیربنای 
بسیاری از منازل مردم سست و در آستانه تخریب قرار بگیرد.
طی خشکسالی های 20 ساله در میناب، 365حلقه چاه آب 
آشامیدنی، 18دهنه چشمه و قنات ، 100حلقه چاه خشک 
شد و همچنین سو مدیریت و بحران و خشکسالی موجب شد 
فروچاله ها 30 روستای شهرستان میناب را محاصره کنند و 
در اطراف روستا های تمبک، گورزانگ، نصیرایی، باغ گلان 
و چلو گاو میشی، فرو چاله های زیادی به عمق 2 تا 10 متر 
ایجاد شــود و طبق اعلام رسمی مقامات 30 روستا در این 
شهرســتان به دلیل محاصره در فروچاله ها در آستانه تخلیه 
اضطراری قرار بگیرند.از حدود 3سال پیش نیز روی دیگر 

سکه میناب را درگیر کرده است؛ سیلاب های بسیار قوی و تا 
حدودی ویران کننده که البته وجود سد استقلال میناب سرعت 
و حجم آن ها را کنترل کرده اســت حیات چندین هزارساله 
این شهرســتان را تهدید می کند؛ تا جایی که سیلاب اخیری 
که در میناب به وقوع پیوست در 10 هزار سال پیش هم بی 
سابقه بود. زخم برتن میناب ناشی از خشکسالی ها، بحران 
فروچاله ها و فرونشســت زمین، سکونتگاه های غیر رسمی 
در شــهرمیناب، روستاهای در مسیر ســیلاب، ساماندهی 
رودخانه ها، حذف واســطه گران از بازار کشاورزی میناب، 
ساماندهی سیلاب در میناب، کمبود زیرساخت های بهداشتی 
و درمانی و  همه ی مشــکلات این منطقه نیاز به عزمی ملی 
دارد که انتظار مردم شــرق هرمزگان است که رئیس جمهور 

محترم به آن توجه ویژه داشته باشند. 
  فروچاله ها در میناب کمتر شده است

  مجید سلحشور فرماندار شهرستان میناب نیز اظهارداشت: 
به لحاظ زیرســاختی شهرســتان میناب 2مشکل اساسی 
در حوزه آب و راه دارد و مهم ترین مشــکل زیرساختی ما 
فرسودگی شــبکه و کانال های انتقال آب است و در بحث 
راه ها نیز شهرستان میناب 350 کیلومتر راه روستایی ساخته 
نشــده دارد.  وی افزود: راه ارتباطی هشتبندی که در فصل 
کشاورزی 20هزار کارگر فصلی در آن تردد می کنند بسیار 
نامطلوب است و قطعا نیاز به اصلاح دارد که لازم است این 
مهم مورد توجه قرار گیرد.فرماندار ویژه شهرســتان میناب 
بیان کرد: شهرستان میناب 47هزار هکتار زمین کشاورزی 
و باغات دارد که نیاز اســت پروژه های آبیاری نوین در این 
منطقه اجرا شود چرا که 1660 کیلومتر شبکه روستایی آب 
در شهرســتان میناب وجود دارد که 30 تا 70درصد دچار 
فرســودگی هستند. وی با اشاره به فروچاله ها و فرونشست 
زمین در میناب به واسطه اضافه برداشت از منابع آب زیرزمینی 
گفت: بحث فرونشست زمین و فروچاله ها در چند سال اخیر 
به دلیل کاهش برداشت آب از دشت میناب با توجه به روی 
مدار آمدن آب شیرین کن بندرعباس کاهش پیدا کرده است 
اما باز هم نیاز است برای جلوگیری از این امر برداشت آب 

از میناب برای شرب بندرعباس و بندرخمیر کاهش پیدا کند 
و کلا از آب های زیر زمینی برداشتی صورت نگیرد.سلحشور 
خاطرنشــان کرد: یکی از مطالبات ما احداث سد زرانی در 
سندرک است که اگر احداث شود می توانیم حجم بالایی از 
رواناب ها را کنترل کنیم و همین امر به عدم برداشت از منابع 

آب زیر زمینی کمک کند.
  میناب در برابر سیلاب تبدیل به یک حوضچه شده 

است
  حبیب الله سهرابی شهردار میناب اظهارداشت: شهر میناب 
یک معضلات 70، 80 ساله دارد و یکی از مشکلاتی که در 
این ســیل خود را نشــان داد این است که طول شهر میناب 
17 کیلومتر اســت که 2 خیابان اصلی دارد که یکی خیابان 
امام و دیگری خیابان کمربندی اســت که به سمت جاسک 
می رود.وی افزود: سمت بلوار امام خمینی از 95 دستگاه تا 
پشــته ی شهوار بالغ بر 23 پل داریم اما بلوار آل محمد)ص( 
تبدیل به سدی در برابر این پل ها شده است و خروجی آب 
و پل درستی در این بلوار وجود ندارد و تا زهوکی فقط 3پل 
وجود دارد که عرض آن بسیار کم است و همین امر موجب 
شــده است شهر تبدیل به یک حوضچه شود و هرچه باران 
سرازیر شــود از کوه وارد حوضچه شده و وارد منازل مردم 
می شود.شــهردار میناب بیان کرد: در سیل اخیر این مشکل 
خود را نشــان داد و بیش از 1000منزل مســکونی دچار 
آبگرفتگی کامل شدند و خانه ها و وسایل و لوازم مردم کامل 
زیر آب رفتند. سهرابی تصریح کرد: میناب به یک طرح جامع 
اصلاح رواناب ها و آب های سطحی نیاز دارد که آب ناشی 
از بارندگی به رودخانه میناب منتقل شــود و این امر نیاز به 
یک عزم ملی دارد و از توان شهرستان و استان خارج است. 
به گزارش تسنیم، وی خاطرنشان کرد: یکی از مشکلاتی که 
خیلی مردم میناب را آزار می دهد این است که با وجود سابقه 
90ساله شهرداری میناب که قدمت آن از شهرداری بندرعباس 
نیز بیشتر است خاکی بودن بیش از 83 درصد محلات شهر 
میناب است و این امر مردم را مستاصل کرده است و در طول 

سال مردم را آزار و اذیت می کند.

فراخوان برگزاری مجمع عمومی فوق العاده ) نوبت دوم(

نظر به اينکه نوبت اول مجمع عمومی فوق العاده برگزار شده در تاريخ 10/18/ 1400 باحضور 100 عضو از 213 عضو به 
حدنصاب قانونی نرسيد ، طبق ماده 19 اساسنامه نوبت دوم مجمع عمومی فوق العاده با دستوركار»رأی گيری تعيين تکليف 
و تفسير بند 2 ماده 18 اساسنامه« بصورت الکترونيك در روز چهارشنبه 1400/11/6 ازساعت 10 تا 13 برگزار می شود . 
اعضاء محترم خانه مطبوعات و رسانه استان  می توانند برای شركت در نوبت دوم مجمع عمومی فوق العاده ، با كد كاربری 

و رمز عبور شخصی خود به سامانه خانه مطبوعات مراجعه  كنند .
لازم به ذكراست مسئوليت حفظ و نگهداری كدكاربری و رمز عبور  به عهده عضو می باشد .

اداره کل فرهنگ و ارشاداسلامی هرمزگان

موضوع : رأی گیری تعیین تکلیف و تفسیربند2 ماده 18 اساسنامه خانه مطبوعات و رسانه هرمزگان
    اعضاء محترم خانه مطبوعات و رسانه های استان هرمزگان 

زخم عمیق سیلاب   بر تن ضعیف میناب

شناسه آگهی :1258176

  

ضرورت تخصیص اعتبارات لازم  برای ساماندهی 
رودخانه ها و اصلاح نقاط سیل خیز 

گروه گزارش// عدم ســاماندهی رودخانه ها در استان 
هرمزگان همه ســاله بخشی از زندگی مردم را با خود 
می برد و این مسئله با توجه به سفر رئیس جمهور به 

استان یکی از درخواست های مهم مردم است. 
   استان هرمزگان در جنوبی ترین نقطه ایران اسلامی با اینکه 
یک اســتان گرم و خشــک و کم بارش محسوب می شود 
اما جزو معدود اســتان هایی است که هر سال قصه  پر غصه  
محاصره در سیلاب، امدادرسانی  هوایی، سیل زدگی و مسائل 
و مشکلات ناشی از آن را تجربه می کند شاید کمتر استانی 
همچنین وضعیتی داشــته باشد، ســیل زدگی هر سال بین 
پارسیان، میناب، رودان و بشاگرد و جاسک دست به دست 
می شود و خسارات جدی برای مردم و دولت به بار می آورد. 
در جریان همین بارندگی هــای اخیر با حدود 96 میلیمتر 
بارندگی 90 درصد راه های ارتباطی شهرستان بشاگرد بسته 
شد، 29 مرداد 1400 سیل جان 3 بانوی بشاگردی را گرفت 
و ســال 98 خسارات بسیاری به مردم این شهرستان بر اثر 
سیلاب وارد شــد و در همان سال 98 حدود 48 روستای 
بخش گافر و پارامون بشاگرد و 9 روستا شهرستان جاسک و 
بخشی از مناطق شهرستان سیریک در محاصره سیلاب قرار 
گرفتند و به طور کلی بیش از 100 روستا راهشان در استان 
بسته شد که تنها راه امدادرسانی آن ها از طریق بالگرد بود و 
بیش از 2 هزار و 300 واحد منزل مسکونی مردم خسارت 
جدی دید و 15 پل مهم را هم آب با خود برد.در غرب هم 
اوضاع بهتر از این نیســت در آذرماه 99 سیل جان 5 نفر از 
اهالی پارســیان را گرفت و در آذرماه 98 نیز سیلاب ناشی 
از 200 میلیمتر بارندگی 500 میلیارد تومان به شهرســتان 
پارسیان خســارت وارد کرد.در فروردین 99 سیلاب به 3 
هزار و 300 هکتار از زمین های زراعی آبی، دو هزار و 80 
هکتار باغی، 220 رأس دام، 2 واحد دامداری روستایی، یک 
واحد گلخانه، 37 حلقه چاه، 23 رشــته قنات، 18 کیلومتر 
جاده بین مزارع، یک هزار و 800 هکتار زمین با سیســتم 
آبیاری تحت فشار، 100 متر انتقال آب با کانال، 5 کیلومتر 
انتقال آب با لوله و 66 بند و سازه آبخیزداری خسارت وارد 
کرد.فروردین 99 روستای تمبک در میناب که امسال یکی 
از کانون های آبگرفتگی و سیلاب بود نیز همین مشکلات را 
تجربه کرده بود . رئیس جمهور باید در جریان باشند مردم 
هرمزگان دیگر بــه بارش های بیش از 200 میلیمتر عادت 
کرده اند و برایشان عادی شده اما مسئولینی که باید در این امر 
تدبیر کنند هنوز این نوع بارش ها را بی سابقه می خوانند، چند 
سال دیگر زندگی مردم و دارایی هایشان باید روی آب برود 
و مسئولان بگویند انتظار این حجم از بارندگی را نداشتیم، 
امسال بارندگی و سیلابی در میناب آمد که به گفته مدیرعامل 
آب منطقه ای هرمزگان در 10 هزار سال گذشته بی سابقه بوده 
است اگر سال بعد سیلابی بی سابقه در 100 هزار ساله آمد 

چه کنیم؟ 
  میناب با قدمت چندین هزار ســاله را به آب بسپاریم که 
برود، رودان و باغ هایی که لقب بهشــت جنوب را برای این 
منطقه به ارمغان آورده را به آب ببخشــیم؟ همچنان منتظر 
باشیم که سیل بیاید و راه ارتباطی مناطق مختلف در بشاگرد، 

سیریک، جاسک، میناب، پارسیان، بندرلنگه و حاجی آباد 
بســته شود؟ هر سال تأسیســات آب و برق در کوهشاه و 
ســندرک و بشاگرد آب ببرد درست کنیم و دوباره سال بعد 
همین وضعیت را داشته باشیم؟مردم هرمزگان به دولت انقلابی 
و مردمی امیدوارند و حسابی ویژه روی آن بازکرده اند قلب 
تپنده هرمزگان در رودان و میناب که قطب کشاورزی استان 
هستند با نگرانی می تپد؛ مردم زیادی هر سال بر اثر سیل و 
بارندگی خسارت می بینند، معابر بندرعباس در بارندگی با 
دریا یکی می شود اما با این وجود همه ما باور داریم که باران 
یک نعمت و رحمت اســت نه یک نقمت و انتظار مردم از 
دولت این است که یک بودجه و اعتبار خوبی را برای پایان 
دادن به این مشکلات در نظر بگیرد. راه ها و جاده ها، پل ها، 
مزارع، باغات، تاسیسات، خطوط انتقال آب، منازل مردم و 
غیره همه در تهدیدات ناشی از سیلاب قرار دارد و نیاز است 
با یک طرح ساماندهی سیلاب، مبارزه با سیلاب، ساماندهی 
رواناب ها، ساماندهی رودخانه ها، ایمن سازی رودخانه ها یا 
هر طرح دیگری که اسمش مهم نیست یک بار برای همیشه 
اصلاح اساسی در استان انجام شود.آب نماها، پل ها، خطوط 
و جاده هایی که از مسیر رودخانه ها می گذرند اصلاح شوند 
و با یک لایروبی یا ساماندهی اصولی رودخانه ها خیال مردم 
هرمزگان راحت شود.طبق اعلام استاندار هرمزگان سیل در 
بارندگی های دهه اول دی ماه 2500 میلیارد تومان به استان 
هرمزگان خسارت وارد کرد. استان هرمزگان در این 3 سال 
حدود 4 هزار و 200 میلیارد تومان خسارت بر اثر سیلاب 
به جان خریده  یعنی به صورت میانگین سالانه حدود 1400 
میلیارد تومان خســارت که احتمال دارد در سال های آینده 
آمار و ارقام بیشتری را نیز شاهد باشیم چرا که روند بارش ها 
در چند سال اخیر نشان داده که هرمزگان سالی خشک اما 
همراه با باران هایی سیل آسا را تجربه می کند به همین منظور 
باید به جهت تامین امنیت مردم طرح ساماندهی رودخانه های 
استان به ویژه در مناطق پرخطر جمعیتی اجرا شود چرا که 
هرمزگان 20 هزار کیلومتر رودخانه دارد که 5 هزار کیلومتر 
از آن در نزدیکی مراکز جمعیتی قرار دارد و همین مســئله 

می تواند در آینده در صورت بی توجهی مشکلاتی را ایجاد 
کند در حالی که با 175 میلیارد تومان می توان حجم بالایی 
از رودخانه هــا را که در کنار مراکز جمعیتی قرار گرفته اند 
را ســاماندهی و لایروبی کرد.ایجاد دیوارهای حفاظتی و 
سیل بندها، افزایش ارتفاع پل ها، اصلاح جاده هایی که از 
مسیر رودخانه ها می گذرد؛ اصلاح مراکز جمعیتی در پایین 
دســت سدها و  غیره از توان استانی خارج است و عزمی 
ملی می خواهد که مردم استان هرمزگان از رئیس جمهور 
محبوب، مردمی، انقلابی و تکلیف گرایشان می خواهند این 
مسائل را نیز در سفر به هرمزگان مدنظر قرار دهد.جمشید 
عیدانی مدیرعامل آب منطقه ای اســتان هرمزگان اظهار 
داشت: ســیلابی که در رودخانه میناب به وقوع پیوست 
دبی لحظه ای تقریبا 13 هزار متر مکعب بود که تقریبا یک 
دبی 10 هزار ساله بود و اگر این بارندگی ادامه دار می شد 
لازم می شــد تمام دریچه های سد به صورت 100 درصد 
باز شــود.وی افزود: متوسط دبی  از دریچه ها عبور کرد با 
کمترین خسارت به تأسیســات سد و مجموعه های زیر 
دست انجام شــد و چاره ای جز این نبود و باید حفاظت 
 از ســد انجام می گرفت و این 100 درصد پر بودن ســد 
نشان دهنده این است که بیشترین ریسک را در مدیریت 
ســیلاب انجام دادیم تا کمترین خسارت شامل مجموعه 
پایین دســت شــود.مدیرعامل آب  منطقه ای هرمزگان 
بیان کرد: ســد میناب در بارندگی های اخیر تقریبا خالی 
بود و فرض کنید ســد میناب وجود نداشت یک سیلاب 
بســیار عظیم تر از این مقطع عبور می کرد و امکان رخداد 
حوادث دلخراش تر وجود داشــت. به گزارش تسنیم، وی 
عنوان کرد: در مورد ساماندهی رودخانه ها ما در ابلاغ هایی 
که از ســازمان برنامه و بودجه داشتیم تمام تکالیفی که به 
ما محول شده بود را به انجام رساندیم و پروژه ساماندهی 
رودخانه میناب نیز در واقع شــروع شده  بود و بعد از یک 
سری گیرهای اداری و قانونی در سفر اخیر وزیر نیرو قرار 
شــد مصوبه هیئت دولت را بگیرد که مشکلات مالی این 

پروژه برطرف شود.


